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W poprzedniej kadencji Samorządu, gdy funkcję wojta sprawowała Pani
Halina Wawmch, Gmina Żabia \Xtola zawarht porozumienie z Gminą
Nadarzyn w zakresie wspólnej budowy kanalizacji we wsi Siestrzeń. Zostały
sporządzone projekty, pod trasą 58 wykonano przejście magistrali ściekowej.
Inwestycja powyższa ma szalenie istotne i kluczowe znaczenie, zarówno ze
względu na zaspokojenie potrzeb bytowych mieszkańców, jak też ze względu
na podniesienie atrakcyjności terenów inwestycyjnych w tejże miejscowości.
\Varro w tym miejscu dodać, że w Siestrzeni funkcjonuje hotel, jest dużo
gospodarstw świadczących usługi agrorurystczne, a także działają na tym
terenie duże firmy.
Czy zatem Wójt, Piotr Rybka, realizuje \yawnkt tegoż porozumienia?
Jakie kroki zosraly podjęte w kierunku realizacji tego przedsięwzięcia ?
Kiedy rozpoczną się prace i czy są na ten cel zabezpieczone smdki?

Krzy9ztof Marczewski

I/J


